
۳ بازیکن دیگر استقلال
در خطر ابتلا به کرونا

۳ بازیکن دیگر استقلال هم به علت شرایط جسمی 
 بسیار بد مش��کوک به ویروس کرونا هستند. به گزارش 
ایس��نا، در چند روز اخیر ابتلای بازیکنان اس��تقلال به 
ویروس کرونا به سوژه اصلی رسانه ها تبدیل شده است. 
احمد س��عادتمند، مدیرعامل اس��تقلال در رابطه با این 
مس��أله در آخرین اظهارات خود گفت: ۱۲ نفر از تیم ما 
تست شان مثبت شده بود. ما ۲ ماه است از سازمان لیگ 
خواهش می کنیم به دلیل مصدومیت ها، ۵ بازیکن امید 
را اس��تفاده کنیم ولی این مجوز را به ما ندادند. الان که 
دیدند ۱۲-۱0 بازیکن ما تست شان مثبت شده، این مجوز 
را داده اند و این در حالی است که ۲ نفر از آن ۵ نفر هم 
تست شان مثبت شده است. در تازه ترین خبرها، این بار از 
اردوی آبی ها خبر می رسد که ۳ نفر از بازیکنان استقلال 
در شرایط جسمی  بدی قرار دارند و مشکوک به ابتلا به 
ویروس کرونا هستند. روز سه شنبه از بازیکنان استقلال 
تست کرونا گرفته  شد و قرار است وضعیت سلامت این ۳ 

بازیکن هم مورد بررسی قرار گیرد. 

شرایط خاص AFC برای اعطای 
میزبانی جام ملت های ۲۰۲۷

رئیس کمیته بازاریابی کنفدراس��یون فوتبال آسیا از 
شرایط خاص AFC برای انتخاب میزبان جام ملت های 
آس��یا ۲0۲۷ خبر داد. به گزارش س��ایت عربی کوره، ۵ 
کشور ایران، عربستان، قطر، ازبکستان و هند برای میزبانی 
جام ملت های آسیا ۲0۲۷ اعلام آمادگی کرده اند. حافظ 
المدلج، رئیس بخش بازاریابی کنفدراسیون فوتبال آسیا 
گفت: ملاک های AFC برای انتخاب میزبان جام ملت های 
۲0۲۷ زیاد است و تنها در ورزشگاه ها و شرایط ورزشی 
خلاصه نمی ش��ود. او ادامه داد: کش��وری که می خواهد 
میزبانی جام ملت های ۲0۲۷ را به دست آورد باید حتی 
ضمانتنامه مالی هم ارائه دهد و به همه تعهدهای مالی خود 
پایبند باشد. همه تیم های شرکت کننده در جام ملت ها 
بویژه کشورهای شرق آسیا با خود وسایل و دستگاه های 
خاص تمرین و همچنین داروها و دستگاه های پزشکی را 
خواهند آورد. آنها می خواهند این وسایل را بدون تعرفه های 
گمرگی وارد کش��ور میزبان کنند بدون آنکه با مشکلی 
مواجه شوند. مدلج عربستانی ادامه داد: در انتخاب میزبان 
بعد مسافت هم تاثیر خواهد داشت تا جایی که باید مکان 
اقامت تیم ها با محل تمرین نهایتا ۳0 دقیقه و با ورزشگاه 
برگزاری مسابقات ۴۵ دقیقه فاصله داشته باشد. باید همه 
شرایط پزشکی برای بازیکنان مصدوم در ورزشگاه مهیا 
باشد و در کشور میزبان هیچ گونه وبا یا بیماری مسری 
وجود نداش��ته باشد. عضو کمیته بازاریابی AFC که در 
فدراسیون فوتبال عربستان هم فعالیت دارد، تاکید کرد 
کشورش آمادگی بالایی برای گرفتن میزبانی این رقابت 
بزرگ دارد. جام ملت های آس��یا ۲0۲۳ به میزبانی چین 

برگزار خواهد شد. 

طالقانی: وضعیتم رو به بهبود است
پیشکسوت کشتی ایران گفت: خوشبختانه با دعای 
خی��ر مردم و لطف مولا علی)ع( خطر کرونا رفع ش��د و 
در وضعیت خوبی به س��ر می برم. محمدرضا طالقانی در 
گفت و گو با ایس��نا، درباره آخرین وضعیتش پس از ابتلا 
به ویروس کرونا، اظهار کرد: پس از چند روز بستری در 
بیمارستان که ممنوع الملاقات بودم، با نظر پزشکان به خانه 
آمدم و در حال حاضر نیز قرنطینه هس��تم. خدا را شکر 
با مصرف دارو وضعیتم خیلی بهتر شده و با دعای خیر 
مردم و لطف مولا علی)ع( خطر رفع شده است. پیشکسوت 
کشتی ایران افزود: مردم همیشه به من محبت دارند. در 
چن��د وقت اخیر هم خیل��ی رعایت می کردم تا به کرونا 
مبتلا نشوم و خدایی ناکرده برای خودم و دیگران مشکل 
ایجاد نکنم اما هر کجا می رفتم با وجودی که دس��تم را 
روی س��ینه ام می گذاشتم باز خیلی از دوستان من را در 
آغوش می گرفتند که همین موضوع باعث شد به کرونا 
مبتلا شوم. ۱۶ یا ۱۷ روز از این موضوع می گذرد و تست 
آخر را چند روز دیگر باید پشت سر بگذارم تا از برطرف 

شدن این ویروس اطمینان حاصل شود. 

مبلغ ورودی لیگ برتر والیبال
برای تیم ها مشخص شد

فدراس��یون  والیبال ایران مبلغ ورودی تیم ها به لیگ  
برتر و سایر لیگ ها را اعلام کرد. محمدرضا داورزنی، رئیس 
فدراسیون والیبال ایران با ارسال نامه ای به باشگاه های فعال 
در این رشته ورزشی، میزان مبالغ ورودی لیگ های سال 
۹۹ را اعلام کرد. طبق اعلام فدراسیون، مبالغ ورودی برای 

هر لیگ متفاوت بوده و به قرار زیر است: 
لیگ برتر مردان، یک میلیارد و ۵00 میلیون ریال

لیگ دسته یک مردان، ۷۵0 میلیون ریال
لیگ دسته ۲ مردان، ۳00 میلیون ریال

لیگ برتر بانوان، ۲00 میلیون ریال
در حالی که قرار بود ۱۵ تیرماه آخرین فرصت تیم ها 
برای تسویه حس��اب و ارائه مدارک به فدراس��یون باشد، 
با اعلام ش��هرام عظیمی ، سرپرس��ت کمیته مسابقات 
فدراسیون، این مدت تا ۲۵ تیرماه تمدید شد. به این ترتیب 
باشگاه ها باید تا تاریخ اعلام شده مدارک تسویه حساب های 
مال��ی خود ب��ا بازیکن��ان و کادر فنی را به فدراس��یون 
تحویل دهند. البته رئیس فدراسیون والیبال در آخرین 
صحبت های خ��ود تاکید کرد تیم های  لیگ برتری باید 
بدهی های ارزی س��ال های گذشته به بازیکنان خارجی 
سابق خودشان را نیز که با شکایت همراه شده پرداخت 
کنند. با توجه به این  موضوع باید منتظر ماند و دید آیا 

این اتفاق رخ خواهد داد یا خیر؟

اخبار

ورزشی

رئیس فدراسیون جودوی کشورمان گفت: اگر افرادی علیه 
ایران شهادت بدهند یک خیانت بزرگ در حق خودشان و 
جودوی ایران انجام داده اند و نام نیکی از خود به جا نخواهند 

گذاشت. 
آرش میراسماعیلی در گفت و گویی درباره برگزاری مجمع 

سالانه فدراسیون جودو اظهار داشت: 
ب��ا توجه ب��ه رعای��ت پروتکل های 
بهداش��تی اجبار داشتیم مجمع را 
نیز برگزار کنیم و قبل از آغاز مجمع 
عمومی و س��الانه فدراسیون جودو 
سمینار رؤس��ای هیأت ها و رؤسای 
کمیته ها را تش��کیل دادیم. در این 

مجمع موضوعات خوبی مطرح شد و وکیل پرونده توضیحات 
جامعی را درباره تعلیق جودوی ایران ارائه داد. مهدی علی نژاد، 
معاون وزارت ورزش و طاهره طاهریان، نایب رئیس کمیته ملی 
المپیک محبت داشتند و در مجمع سالانه و عمومی فدراسیون 

جودو حضور یافتند و مجمع به نحو مطلوبی برگزار شد. 
رئیس فدراسیون جودو درباره پایان لیگ نیز اشاره کرد: 
س��لامتی مردم ایران، ورزشکاران و جامعه جودو در اولویت 
کاری فدراس��یون جودو است. از سویی ستاد ملی مبارزه با 
کرونا در ورزش نیز اجازه برگزاری مسابقات جودو را نداد و بر 
همین اساس ما مجاب شدیم در این شرایط سلامتی مربیان، 
داوران و بازیکنان مان در راس امور قرار گیرد. در جلس��ه ای 
که با مسؤولان سازمان لیگ و سرپرست و نمایندگان تیم ها 
داشتیم، به جمع بندی نهایی رسیدیم که لیگ را خاتمه دهیم 
یا منتظر اعلام رسمی ستاد مبارزه با کرونا باشیم و لیگ ۹8 
را سال ۹۹ برگزار کنیم و لیگ ۹۹ - ۹8 لقب بگیرد. تصمیم 
تمام اعضای جلس��ه این بود که لی��گ خاتمه یابد و درباره 

این تصمیم همه تیم ها را در نظر گرفتیم تا بی انگیزگی  در 
بین قهرمانان و تیم ها به وجود نیاید. در نهایت روز ۹ مرداد 
مراس��م اختتامیه و اهدای حکم، جام و مدال را به تیم های 

برتر خواهیم داشت. 
میراس��ماعیلی درباره تعلیق جودوی ای��ران و چند فرد 
ایرانی که قرار است علیه ورزش ایران 
ش��هادت بدهند نیز گفت: من هنوز 
امید دارم این دوستان به  خاطر اینکه 
در این کشور رشد و ترقی کردند، به 
خاطر سرزمین و خاک مادری شان، 
درس��ت فکر کنند. امی��دوارم منافع 
شخصی ش��ان را در نظ��ر نگیرن��د و 
تجدید نظر کنند. اگر آنها علیه ایران شهادت بدهند یک خیانت 
بزرگ در حق خودش��ان و جودوی ایران انجام داده اند و نام 
نیکی از خود به جا نخواهند گذاش��ت. همچنین آن کسانی 
که به نحوی در این پرونده دس��ت داشتند و اطلاعات و گرا 

دادند نیز خائن هستند. 
وی با اش��اره به اینکه در حال تنظیم لایحه دفاعیه برای 
حضور در دادگاه CAS هستیم، عنوان کرد: در روزهای آخر 
تنظیم لایحه دفاعیه و در حال انجام کارهای اعزام هس��تیم 
و امیدواریم با تیم وکلا و شهودمان دفاع خوبی را در دادگاه 

داشته باشیم. 
رئیس فدراس��یون جودو درباره حضور محمد درخش��ان 
در فدراس��یون و اینکه او چقدر در رفع تعلیق جودوی ایران 
می تواند تاثیرگذار باش��د، خاطرنش��ان کرد: درخش��ان ۱۴ 
سال رئیس فدراس��یون جودو بوده، تجربه دارد و در عرصه 
بین المللی می تواند کمک حال ما باشد. حضور وی با توجه با 

ارتباط هایش، حضور مثبت و موثری خواهد بود.

مهدی علی نژاد، معاون قهرمانی وزارت ورزش در حاشیه 
برگزاری مجمع عمومی  فدراسیون جودو به جمع خبرنگاران 
آمد و درباره مس��ائل مختلف ورزش صحبت کرد. علی نژاد 
در پاس��خ به این س��وال که به نظر می رسد در اقدامات و 
رایزنی ه��ای انجام ش��ده درباره جودو میان دس��تگاه های 

ورزش م��وازی کاری ش��ده، گفت: 
کمیته ملی المپیک، وزارت ورزش 
و فدراسیون در کنار هم بودند. حتی 
قبل از تعلیق رسمی  مذاکراتی انجام 
شد. حوادثی که در مسابقات جهانی 
جودو رخ داد و اتفاقاتی که مولایی 
رقم زد باعث تعلیق جودوی ایران 

شد. ایران در این باره به دادگاه بین المللی ورزش شکایت 
کرده و قرار بود این جلسه فروردین برگزار شود که به دلیل 
ش��یوع کرونا به ۲۶ شهریورماه موکول شد. وی ادامه داد: 
کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش با مسؤولان بین المللی 
ارتباط داشته اند و مذاکرات زیادی انجام شد. اقدامات انجام 
شده با هم تضادی ندارند و موازی کاری هم نشده است. وی 
در واکنش به اظهارنظر محمد درخش��ان، سرپرست نایب 
رئیس فدراسیون جودو مبنی بر اینکه برخی موازی کاری ها 
باعث تعلیق جودو شده است، خاطرنشان کرد: او هیچ وقت 
این را به من نگفته اس��ت. درخشان در فدراسیون جهانی 
مسؤولیت دارد و در فرآیند رفع تعلیق جودو دخیل است. 
او یکی از کس��انی است که در این راه به رفع تعلیق جودو 
کمک می کند. وی درباره روند خصوصی سازی سرخابی ها 
نی��ز گفت: مس��ؤولیت این کار بر عه��ده معاون حقوقی و 
پارلمانی وزارت ورزش است، البته من هم در ستاد مربوط 
عضوی��ت دارم و حداق��ل هفته ای یک ب��ار در این باره با 

وزیر ورزش جلس��ه داریم. مراح��ل بخوبی پیش می رود و 
ما جلس��ات منظمی  در این باره داریم. موضوع در دس��ت 
پیگیری است و امیدواریم شرایط به گونه ای پیش برود که 
کار بخوبی انجام ش��ود. ۲ مجموعه ورزشی توسط وزارت 
ورزش به نام استقلال و پرسپولیس زده شده و مالکیت به 
آنها داده شده تا به افزایش سرمایه 
و حض��ور موفق این دو باش��گاه در 
بورس کمک ش��ود. علی نژاد درباره 
ممنوعیت ج��ذب بازیکن خارجی 
در ۲ باشگاه استقلال و پرسپولیس و 
اینکه آیا درباره باشگاه های دیگر هم 
این موضوع اجرایی می شود یا خیر، 
گفت: استقلال و پرسپولیس متعلق به وزارت ورزش هستند 
و به همین دلیل درباره آنها این تصمیم گرفته شده است. 
با توجه به ش��رایط ارزی و برای جلوگیری از اتلاف منابع 
این تصمیم گرفته ش��ده است. از طرفی با این تصمیم به 
بازیکنان و مربیان ایرانی فرصت داده می شود تا رشد کنند. 
این موضوع را نمی توان درباره باشگاه های دیگر اجرایی کرد. 
مع��اون حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش همچنین درباره 
پیگیری مش��کل استخدام قهرمانان، گفت: این موضوع در 
حال اجراس��ت. دولت مصوبه ای دارد که براساس آن پیش 
می رویم. وی درباره معرفی هیات مدیره پرسپولیس اظهار 
کرد: هیأت مدیره استقلال هفته گذشته معرفی شد. برای 
پرسپولیس هم بزودی اعلام می شود. معاون وزیر ورزش در 
پاسخ به سوالی مبنی بر ابتلای بازیکنان استقلال به کرونا و 
دخالت وزارت ورزش در این باره، گفت: پروتکل هایی در این 
رابطه از سوی وزارت بهداشت اعلام شده که باید براساس 

آن کارها انجام شود. 

میراسماعیلی: کسانی که علیه جودوی ایران شهادت دهند، خیانت می کنند

وزهای آخر تنظیم لایحه دفاعیه هستیم در  ر
علی نژاد درباره حضور محمد درخشان در جودو توضیح داد

وژه عبور از تعلیق پر

مهدی ابتلای بازیکنان فولاد و استقلال به کرونا را تأیید کرد
مسؤول برگزاری کمیته مسابقات لیگ برتر درباره حواشی دیدار پارس جنوبی - استقلال گفت: با توجه به ابتلای بازیکنان فولاد و استقلال به ویروس کرونا، 
بازی های این ۲ تیم برگزار نشد اما وظیفه ما بود تشریفات بازی انجام شود و سپس خواستار گزارش از داوران، ناظر بازی و هیات فوتبال برگزارکننده باشیم. سهیل 
مهدی تاکید کرد: تعداد مبتلایان استقلال و فولاد به حدی بود که بازی آنها طبق پروتکل ها لغو شد و اکنون نیز تمام بازیکنان و اعضای ۲ تیم در قرنطینه هستند. 

هم��ان روزهایی که گابریل کالدرون به دلیل اختلافش با 
محمد حسن انصاری فرد، مدیرعامل وقت باشگاه پرسپولیس به 
مشکل اساسی برای ادامه کار خورده بود و نحوه جدایی اش، 
قابل پیش بینی بود این س��رمربی آرژانتینی هم مانند برانکو 
ایوانکوویچ به دنبال احقاق حقش خواهد رفت و مدل برخورد 
باش��گاه نش��ان می داد در همان رأی اولیه فیفا پرس��پولیس 
محکوم می ش��ود ام��ا اینکه چرا باید اخت��لاف مدیرعامل با 
س��رمربی کارش به اینجا بکش��د و سایر اعضای هیأت مدیره 
برای حل آن اقدامی نکنند، موضوعی است که ۳ عضو فعلی 
هیأت مدیره سرخ پوشان باید به آن پاسخ دهند. دوشنبه شب 
باشگاه پرسپولیس با صدور بیانیه ای اعلام کرد طبق حکم فیفا 
این باشگاه موظف است مبلغ ۵۷۹ هزار و ۵00 دلار به گابریل 
کالدرون، ۹۵ هزار و ۳80 دلار به خوآکین و ۷0 هزار و ۴00 
دلار به اینیگو والنس��یا پرداخت کند. همچنین ۹ هزار دلار 
هزینه دادرسی مجموع این پرونده ها باید از سوی پرسپولیس 
پرداخت ش��ود. در واقع با حکم فیفا پرسپولیس به پرداخت 
مبلغ ۷۴۵ هزار و ۲80 دلار در این پرونده محکوم شد تا کوه 

بدهی های این باشگاه ارتفاع بیشتری بگیرد. 
محکومیت جدید باشگاه پرسپولیس مهر تایید دیگری بر 
بی تدبیری مدیران این باش��گاه است و جالب آنکه تاکنون از 
س��وی هیچ نهاد و مس��ؤولی با افراد خاطی و به بار آوردگان 
این فاجعه های مدیریتی برخورد نش��ده است. پرسپولیس تا 
پایان هفته بیست و س��وم رقابت های لیگ برتر فصل جاری با 
کس��ب ۵۳ امتیاز و اختلاف ۱۲ امتیازی نس��بت به سپاهان 
اصفهان ش��انس نخس��ت قهرمانی در نوزدهمین دوره لیگ 
برتر محسوب می شود. سرخ پوشان پایتخت که برای تصاحب 
چهارمی��ن ج��ام متوالی خود در لیگ برت��ر و ثبت رکوردی 
جدید در تاریخ فوتبال باش��گاهی ایران در تلاش هس��تند، 
اوضاع ناآرامی را درون باشگاه خود دارند. باشگاه پرسپولیس 
پس از قهرمانی های متوالی با برانکو نتوانس��ت مبلغ مندرج 
در قراردادش را پرداخت کند تا این مربی مجبور به شکایت 
از سرخ پوشان و دریافت حکم یک میلیون و ۵0 هزار یورویی 
به همراه ۵ درصد سود این پول شود؛ محکومیتی که پس از 
حکم ۴۷۵ هزار یورویی ماریو بودیمیر، مهاجم خارجی فصل 
گذشته پرسپولیس در کمیته انضباطی فیفا ثبت شد. در این 
میان محمدحس��ن انصاری فرد، مدیرعامل وقت پرسپولیس 
و همکاران��ش این اح��کام را گردن مدیران قبلی انداختند تا 
از دایره انتقادات هواداران خارج ش��وند؛ محکومیت هایی که 
البته در دوران همین انصاری فرد نیز تکرار شد. او که سابقه 
عق��د قرارداد با رافائل در اولین دوره مدیرعاملی خود در این 
باش��گاه در سال 8۶ و در ادامه آن کسر ۶ امتیاز سرخ پوشان 
بابت همین قرارداد را دارد، برای ممانعت از تکرار این حکم، 
س��راغ مصالحه با برانکو ایوانکوویچ و سایر طلبکاران خارجی 
سرخپوشان رفت؛ مذاکراتی که به دلیل تکرار درخواست های 

مردودش��ده از سوی طلبکاران نتیجه بخش نبود. انصاری فرد 
نه  تنها موفق به کسب رضایت شاکیان نشد، بلکه در اقدامی 
عجی��ب به قرارداد با گابریل کال��درون که تیمش را قهرمان 
نیم فصل کرده بود هم خاتمه داد تا س��رمربی آرژانتینی نیز 
چاره ای جز شکایت از پرسپولیس نداشته باشد. شیوه مدیریتی 
عجیبی که با کش��یدن چک ۶ میلیارد تومانی برای گرفتن 
رضایتنامه یحیی گل محمدی از ش��هرخودرو و حضورش در 
رأس کادر فنی پرسپولیس ادامه پیدا کرد، بماند که هنوز هم 
این مبلغ پرداخت نش��ده است تا کلاف سردرگم بی کفایتی 
در راهروهای باش��گاه که به اتاق مدیرعامل منتهی می شود، 
ادامه داشته باشد. هیأت مدیره پرسپولیس پس از کناره گیری 
انصاری فرد، اقدام به بردن احکام اولیه صادره از سوی فیفا به 
دادگاه عالی ورزش کرد، البته مدیران پرسپولیس به تأیید حکم 
محکومیت خود اش��راف کامل دارند اما برای گرفتن زمان و 
تهیه منابع مالی لازم، چنین اقدامی را در دستور کار خود قرار 
دادند. مهدی رسول  پناه، سرپرست فعلی باشگاه پرسپولیس 
هم��ان راهی را می رود ک��ه انصاری فرد و مدیران عامل قبلی 
پرس��پولیس رفتند اما چیزی جز بدهی رقم نزدند. شاگردان 
یحی��ی گل محمدی در حالی برای چهارمین قهرمانی پیاپی 
خود تلاش می کنند که به جرأت می توان گفت مدیران این 
باشگاه رقبای جدی آنها در مسیر قهرمانی محسوب می شوند. 

بیش از 6۰ میلیارد تومان بدهی خالص ■
طبق احکام صادر ش��ده از س��وی کمیته تعیین وضعیت 
بازیکنان و مربیان فیفا، باشگاه پرسپولیس در ۹ پرونده محکوم 

شده است که مبالغ جریمه ها به شرح زیر است. 
برانکو ایوانکوویچ: یک میلیون و ۵۵ هزار یورو 

زلاتکو ایوانکوویچ: ۲0۵ هزار یورو
ایگور پانادیچ: ۱۷0 هزار و ۶0۴ یورو

مارکو استیلینوویچ: ۱۱۴ هزار یورو
نیلسون کوریا: 8۳ هزار دلار

ماریو بودیمیر: ۴۷۵ هزار یورو
گابریل کالدرون: ۵۷۹ هزار و ۵00 دلار

خواکین: ۹۵ هزار و ۳80 دلار 
اینیگو والنسیا: ۷0 هزار و ۴00 دلار 

با احتس��اب قیمت روز ارز در کشورمان، پرسپولیس باید 
۶۲ ت��ا ۶۳ میلیارد تومان برای ای��ن بدهی ها پرداخت کند. 
این جدا از پولی است که پرسپولیس باید برای تسویه مبلغ 
دریافت رضایتنامه یحیی گل محمدی از شهرخودرو پرداخت 
کند که آن هم با احتساب تاخیر در دیرکرد ۴ میلیارد و ۷00 
میلیون تومان برآورد می شود. این روزها مدیران پرسپولیس 
مانور زیادی روی قراردادش��ان با شرکت کارگزار این باشگاه 
می دهند، در حالی که در هیچ یک از مفاد قرارداد، پرداخت 
این بدهی ها به صورت مشخص درج نشده و شرکت کارگزار 
تعهد کرده است در زمانی مشخص، مبلغ معینی را به حساب 

باشگاه واریز کند. نحوه هزینه پول دریافتی از کارگزار به عهده 
مدیران پرس��پولیس است اما بعید به نظر می رسد کارگزاری 
که این روزها با فعالیت هایش در فضای مجازی، ش��أن یکی 
از بزرگ تری��ن باش��گاه های ایران را تا س��طح تبلیغ قنادی، 
باشگاه های بدنسازی، اسباب بازی فروشی، بوتیک، فرش فروشی 
و... کاهش داده است، خارج از زمان های مقرر در قرارداد حاضر 
به پرداخت پولی به پرسپولیس شود تا طبق آن بتوان گرهی 

از مشکلات سرخ ها را باز کرد. 
معاون حقوقی پرسپولیس: نگران تصمیم کمیته انضباطی  ■

فیفا نیستیم
معاون حقوقی باشگاه پرسپولیس گفت: پالس های مثبتی 
از کالدرون دریافت کرده ایم و می خواهیم با او مصالحه کنیم. 
مهدی خواجه وند درباره محکومیت باش��گاه پرسپولیس به 
پرداخت بیش از ۷۵0 هزار دلار در پرونده ش��کایت گابریل 
کالدرون و دس��تیارانش اظهار داش��ت: باید دلیل صدور این 
احکام آسیب شناسی شود. بدون تعارف انجام تعهدات قرارداد 
در زمان خود اهمیت زیادی دارد. آقایان مدیر پیش از امضای 
قرارداد باید پیش بینی امکان پرداخت مبلغ آن را           هم داشته 
باش��ند. من وظیفه حقوق��ی دارم وقتی دعوایی به من ابلاغ 
می ش��ود، پاس��خ مناس��بی به آن بدهم و پروسه قانونی اش 
را           طی کنم. در زمان خود و در فرجه های پیش بینی ش��ده 
چنین اتفاقی می افتد. معاون حقوقی باشگاه پرسپولیس ادامه 
داد: مراحل مربوط به انعقاد قرارداد، پیش بینی بودجه، اتمام 
همکاری با یک بازیکن، مربی و فسخ قرارداد، در پروسه خود 

باید اتفاق بیفتد. تصمیم به اتمام همکاری می تواند با مذاکرات 
مناسب و پرداخت حداقلی حق و حقوق به سرانجام برسد اما 
به دلایل متعدد در فوتبال ایران چنین اتفاقی رخ نمی دهد. 
خواجه وند تصریح کرد: حکم پرونده کالدرون صادر شده است 
و من به عنوان یک شخص حقوقی در فرجه مناسب قانونی 
آن را           پیگیری می کنم اما خوش��بختانه پالس های مثبتی از 
کالدرون دریافت کردم. مهدی رس��ول پناه، مدیر باشگاه هم 
به صورت جدی پیگیر حل وفصل این پرونده هاست تا بتوانیم 
همزمان با پیگیری مراحل حقوقی، مصالحه خوب و مناسبی 
هم با این آقایان داشته باشیم که ان شاءالله این اتفاق می افتد. 
وی درباره زمان باش��گاه پرس��پولیس ب��رای پرداخت  طلب 
کال��درون بیان کرد: این پرون��ده و تمام پرونده های دیگر ما 
از لحاظ زمان بخوبی مدیریت شدند. برای این پرونده فرجه 
یا مهلت خاصی تعیین نش��ده و باید در مهلت مقرر ش��رح 
تفصیلی حکم را           دریافت کنیم تا ببینیم استدلال فیفا برای 
محکومیت باشگاه پرسپولیس چه بوده است. معاون حقوقی 
باشگاه پرسپولیس اظهار داشت: پس از ابلاغ حکم اصلی ۲۱ 
روز برای اعتراض به حکم و اس��تیناف در نظر داریم که این 
موضوع در دادگاه CAS انجام می شود. اگر طبق مذاکرات مان 
به صلح برس��یم، تجدیدنظرخواهی در دادگاه CAS منتفی 
می شود اما امیدوارم با جدیت رسول پناه در پیگیری پرونده ها 
قبل از اینکه باش��گاه دچار مشکلی شود، آنها را           تمام کنیم. 
هر چند اکنون                 نگرانی خاصی درباره تصمیم کمیته انضباطی 

فیفا نداریم. 

پرسپولیس با محکومیت جدید مالی از سوی فیفا مواجه شد
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